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P r o t o k ó ł   Nr XV/2016 

z obrad zwyczajnej sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 27 czerwca 2016r. 

XV zwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VII kadencji rozpoczęła się  o godz. 16.00 

 

Obrady otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy,  Pani Elżbieta Dominiczak.  

-powitała radnych, Pana Wójta, Panią Zastępcę Wójta, Panią Skarbnik, sołtysów radcę 

prawnego Pana Pawła Bogackiego, Panią dyrektor GOK Małgorzatę  

Grancewicz, Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Sulęcinie Pana Fabiana Rogalę, 

Pana Tadeusza Dąbrosia Przewodniczącego Rady Powiatu Sulęcińskiego, Pana Grzegorza 

Zawadzkiego Członka Zarządu Powiatu sulęcińskiego, Pana Bolesława Romańczyka Z-ca 

Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Sulęcinie, Pana Kacpra Krzyżostowiaka  - 

właściciela gruntu na Krasnołęgu, Pana Macieja Wintera z firmy Amwin sp. z o.o. 

komandytariusza oraz Panią Dorotę Głożyńską agenta nieruchomości. 

- stwierdziła quorum radnych – na 15 radnych obecnych 13 radnych, nieobecnych 2 radnych, 

którzy usprawiedliwili swoją nieobecność; Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 

 

Pani Zastępca Wójta: zgłosiła wniosek o wykreślenie z porządku obrad punktu 7 oraz 22. 

13 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Wniosek przeszedł jednogłośnie  

 

 

Porządek obrad przed zmianą: 

1. Sprawy regulaminowe: 
       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Przyjęcie informacji Wójta Gminy Krzeszyce o ocenie zasobów pomocy społecznej w 2015r. 
3. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Krzeszyce  z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie za rok 2015. 

4. Przyjęcie wniosku Pani Janiny Woszczyńskiej dot. zakupu nieruchomości w Maszkowie. 
5. Przyjęcie wniosku o zamianę gruntów w miejscowości Krasnołęg. 
6. Przyjęcie uchwały CZG-12  zmieniającej  statut związku. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/62/2015 Rady Gminy Krzeszyce z dnia 30 

grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Krzeszyce w roku 2016. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Krzeszyce. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia dokumentu pod nazwą: "Założenia do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię  elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Krzeszyce  
do 2030r.". 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie 
bezprzetargowym  na część działki 482/13   stanowiącej własność Gminy Krzeszyce położonej w 
obrębie Krzeszyce, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie procesu przygotowawczego do utworzenia cmentarza komunalnego 
w Krzeszycach. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych  
w Rudnicy, Kołczynie, Studzionce i Muszkowie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań i obowiązków administratora cmentarzy 
komunalnych w Rudnicy, Studzionce, Kołczynie i w Muszkowie oraz określenia zasad  
z ich korzystania. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia cen i stawek opłat za zbiorowe zaopatrzenie  
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 2016. 
16. Sprawozdanie Wójta z wykonania Budżetu Gminy Krzeszyce za 2015r. 
17. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie sprawozdania 

z wykonani Budżetu gminy za 2015r., 
18. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi gminy Krzeszyce  

z tytułu wykonania Budżetu gminy za 2015r. 
19. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  dotyczącego udzielenie absolutorium wójtowi gminy Krzeszyce 
20. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2015r. 
21. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta gminy Krzeszyce. 
22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015r. 
23. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 
24. Interpelacje, wnioski i zapytania. 
25. Zakończenie obrad. 

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała nowy porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie 13 głosami za i przedstawiał się 

następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 
       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Przyjęcie informacji Wójta Gminy Krzeszyce o ocenie zasobów pomocy społecznej w 2015r. 
3. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Krzeszyce  z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie za rok 2015. 

4. Przyjęcie wniosku Pani Janiny Woszczyńskiej dot. zakupu nieruchomości w Maszkowie. 
5. Przyjęcie wniosku o zamianę gruntów w miejscowości Krasnołęg. 
6. Przyjęcie uchwały CZG-12  zmieniającej  statut związku. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Krzeszyce. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia dokumentu pod nazwą: "Założenia do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię  elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Krzeszyce  
do 2030r.". 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie 
bezprzetargowym  na część działki 482/13   stanowiącej własność Gminy Krzeszyce położonej w 
obrębie Krzeszyce, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie procesu przygotowawczego do utworzenia cmentarza komunalnego 
w Krzeszycach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych  
w Rudnicy, Kołczynie, Studzionce i Muszkowie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań i obowiązków administratora cmentarzy 
komunalnych w Rudnicy, Studzionce, Kołczynie i w Muszkowie oraz określenia zasad  
z ich korzystania. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia cen i stawek opłat za zbiorowe zaopatrzenie  
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 2016. 
15. Sprawozdanie Wójta z wykonania Budżetu Gminy Krzeszyce za 2015r. 
16. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie sprawozdania 

z wykonani Budżetu gminy za 2015r., 
17. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi gminy Krzeszyce  

z tytułu wykonania Budżetu gminy za 2015r. 
18. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  dotyczącego udzielenie absolutorium wójtowi gminy Krzeszyce 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2015r. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta gminy Krzeszyce. 
21. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 
22. Interpelacje, wnioski i zapytania. 
23. Zakończenie obrad. 
 

 

b/ przyjęcie protokołu z poprzednich sesji 

 

 

13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 

 

 

Pan Wójt poprosił Radę Gminy, aby zaproszeni goście przedstawili swoje sprawy w pierwszej 

kolejności. Rada gminy wyraziła zgodę. 

 

Pani Dyrektor GOK Małgorzata Grancewicz : podziękowała za pomoc w organizacji 

Krzeszyckiej Nocy Świętojańskiej. 

 

Pan Komendant Fabian Rogala zapoznał zebranych ze stanem bezpieczeństwa na terenie 

Gminy Krzeszyce, a także problem z brakiem punktu przyjęć interesantów. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: dobrze by było aby policja nie brała udziału w pościgu 200 

km/ha. 

 

Pan Komendant Fabian Rogala prowadzący pościg musza dostosować się do przepisów ruchu 

drogowego. Pan Komendant Fabian Rogala przedstawił procentowane dane dotyczące 

bezpieczeństwa , ilości i  stopnia wykrywalności przestępstw na terenie powiatu sulęcińskiego 

z podziałem na poszczególne gminy.  
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Pan Radny Roman Kruszakin: jakiej powierzchni musiałby by być lokal, żeby spełniać 

wymogi dla posterunku? 

 

Pan Komendant Fabian Rogala wizytowałem z Panią Zastępcą Wójta byłe Drewno, i ta 

lokalizacja jest jak najbardziej opcjonalna 

 

Ad. 5 

 

Pani Przewodnicząca poprosiła o głos Panią Dorotę Głożyńską, agenta nieruchomości Pana 

Kacpra Krzyżostowiaka oraz Pana Macieja Wintera z firmy Amwin. 

 

Pan Maciej Winter opowiedział o planach inwestycyjnych związanych z gruntami do 

zamiany. 

 

Pan Wójt opowiedział o obecnej sytuacji związanej z trudnością pozyskania inwestorów.  

I konieczności ściągnięcia na nasza strefę inwestorów. 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: jestem za inwestowaniem, ale te grunty zostały nabyte 20 

lat temu. 

 

Pana Tadeusz Dąbroś Przewodniczący Rady Powiatu Sulęcińskiego: o które działki chodzi,  

bo my chcielibyśmy wiedzieć. Organizacja sesji jest nie dobra, bo brakuje nagłośnienia. 

 

Pani Przewodnicząca: nie lepiej te działki sprzedać i kupić działkę na strefie. 

 

Pan Kacper Krzyżostoniak: nabył te działki od osoby, która miała te grunty przez 20 lat. 

Działki są w moim posiadaniu 4-5 lat. Przedstawił również swoje plany inwestycyjne co do 

ww. działek 

. 

Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu Sulęcińskiego: większa na mniejszą 

zamiana, całkiem inna jest cena działek oraz ich atrakcyjność. Czy w porozumieniu jest 

zawarty okres czasu w którym powinna powstać inwestycja. 

 

Pan Kacper Krzyżostoniak potwierdził, że grunty się różnią. 

 

Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu sulęcińskiego: chciałbym, aby inwestorów 

było jak najwięcej. Rozumiem korzyści dla gminy w postaci inwestycji na strefie. Ale 

porozumienie w tej postaci nie jest dla gminy korzystne. 

 

Pan Wójt: działki na Krasnołęgu, nie są uzbrojone ani przygotowane pod inwestycję. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: powinniśmy mieć przedstawione  jak to wygląda zarówno 

prawnie i kosztowo, gdy chodzi o uzbrojenie działki na Krasnołęgu. 

 

Pan Maciej Winter: na media czekać trzeba 12-18 miesięcy 

 

Pani Anna Waraksa: gmina nie ma obowiązku uzbrojenia tych działek. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: ciężko jest porównać wartość obu działek, które są 

przedmiotem tej wymiany. 
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Pan Radny Ryszard Buczkowski; zaproponował sprzedaż działek i zakup działek na strefie 

Pani Sołtys Małgorzata Andruszko: wiedzieliście, że tam nie ma wody i kanalizacji, że 

działka jest nieuzbrojona. Przez 5 lat  nic się tam nie działo. 

 

Pani Dorota Głożyńska przez 2 lata walczyłam z Generalną dyrekcją. Już bardzo dużo 

zainwestowaliśmy. 

 

Pani  Skarbnik dlaczego chcecie dokonać tej zamiany? 

 

Pani Dorota Głożyńska Generalna dyrekcja przetrzymała nas już dwa lata. Mamy problem ze 

zjazdami. Mamy wszystkie dokumenty do inwestycji. Chodzi nam po prostu o czas. 

 

Pani Przewodnicząca zapytała Pana Kacpra czy może pochwalić się jakąś inwestycją. 

 

Pan Kacper Krzyżostoniak taki grunt pod halę w posiadaniu mam jeden. Jestem młodym 

człowiekiem ale mam zaplecze w postaci firmy Amwin 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: jaka jest gwarancja na powstanie tej hali. 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński: kupcie działkę na strefie, jeśli w okresie 12 miesięcy 

przeprowadzicie tam inwestycję, Gmina będzie bardziej przychylna tej propozycji. 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak: jaki gmina Krzeszyce ma w tym interes? 

 

Pan Maciej Winter: opowiedział o planach inwestycyjnych. Dodał także, ze bezpośrednio nie 

uczestniczy w biznesie i występuje tu w roli doradcy. 

 

Pani Przewodnicząca podziękowała gościom za przybycie, na tym zamknięto dyskusję 

 

Ad.2 

Przyjęcie informacji Wójta Gminy Krzeszyce o ocenie zasobów pomocy społecznej w 2015r 

 

Pan Wiceprzewodniczący złożył wniosek o nieodczytywanie uzasadnienia uchwał na Radzie 

Gminy 

 

11 glosami za , 1 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

wniosek przeszedł większością głosów 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski opuścił salę obrad uzasadniając, że niczego nie słyszy. 

 

8 glosami za , 0 przeciw i 4 wstrzymujących się od głosu 

Informacja przeszła większością głosów 

Ad.3  

Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Krzeszyce  z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie za rok 2015. 

 

8 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujących się 

Sprawozdanie zostało przyjęte większością głosów 
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Ad 4 

 

Przyjęcie wniosku Pani Janiny Woszczyńskiej dot. zakupu nieruchomości w Maszkowie. 

 

0 glosami za , 10 przeciw i 2 wstrzymujących się od głosu 

Wniosek został odrzucony 

 

Ad. 6 

Pan Radny Ryszard Buczkowski wrócił na salę obrad. 

 

Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu Sulęcińskiego opowiedział o nowym 

statucie CZG-12, a także o jego problemach związanych z nie przyjęciem statutu przez 

wszystkie gminy członkowskie. Wiąże się z możliwością rozpadu związku i koniecznością 

zwrotu przez gminy członkowskie kredytu na inwestycję. 

 

Pani skarbnik: może CZG-12 powinno być bardziej konkurencyjne 

 

Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu sulęcińskiego: wyjaśnił problematykę 

braku uzyskania odpowiedniego strumienia odpadów. Podjęcie statutu jest koniecznością. 

Wyłamały się gminy Kostrzyn, Słońsk i Cybinka. 

 

Pani Skarbnik: nie mogą być konkurencyjny 

 

Pan radny Marcin Jachimowski: nie można wymusić na LS-PLUS wożenia odpadów do 

CZG-12. 

 

Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu sulęcińskiego mamy realny wpływ na cenę 

, która była już obniżana 

 

Pani Anna Waraksa należałoby wcześnie obniżyć stawki. 

 

Przyjęcie uchwały CZG-12  zmieniającej  statut związku 

 

13 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

 

Ad. 7 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XV/90/2016 w sprawie przyjęcia Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Krzeszyce. 

 

13 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

Ad.8 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XV/91/2016 w sprawie uchwalenia dokumentu 

pod nazwą: "Założenia do planu zaopatrzenia w ciepło, energię  elektryczną i paliwa gazowe 

dla Gminy Krzeszyce do 2030r." 
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11 glosami za , 0 przeciw i 2 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

Ad. 9  

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XV/92/2016 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym  na część działki 482/13   stanowiącej 

własność Gminy Krzeszyce położonej w obrębie Krzeszyce, 

 

12glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

Ad. 10 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XV/93/2016 w sprawie procesu 

przygotowawczego do utworzenia cmentarza komunalnego w Krzeszycach. 

 

13 glosami za , 0 przeciw i  wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

 

Ad. 11 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XV/94/2016 w sprawie ustalenia opłat  

za korzystanie z cmentarzy komunalnych w Rudnicy, Kołczynie, Studzionce i Muszkowie. 

 

13 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

Ad. 12 

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XV/95/2016 w sprawie określenia zadań  

i obowiązków administratora cmentarzy komunalnych w Rudnicy, Studzionce, Kołczynie  

i w Muszkowie oraz określenia zasad z ich korzystania. 

 

13 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

 

Ad. 13 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak: poprosił o wyjaśnienia skąd wynika zmiana cen wody? 

 

Pan Kierownik ZUK Dariusz Gondek podwyżka z kwoty 3,41 do 3,5 jest wyliczona  

na podstawie kalkulacji, wpływ na miała m.in. awaria ujęcia wody na Malcie. Przez ostanie 

trzy lata nie było podwyżki cen, teraz jest ona  0,9zł. 

 

Pan Radny Roman Kruszakin każda podwyżka cen wody spowoduję większa ilość własnych 

ujęć wody. 

 

Pan Kierownik ZUK Dariusz Gondek: lepiej podnieść stopniowo w przypadku braku 

podwyżki i ponoszeniu strat, ZUK będzie musiał bardziej zdecydowanie podnieść ceny.  
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Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XV/96/2016 w sprawie określenia zadań  

i obowiązków administratora cmentarzy komunalnych w Rudnicy, Studzionce, Kołczynie  

i w Muszkowie oraz określenia zasad z ich korzystania. 

 

9 glosami za , 0 przeciw i 4 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

Ad. 14 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XV/97/2016 w sprawie zmiany budżetu 2016. 

 

12 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

Ad. 15  

Pani Skarbnik przedstawiła sprawozdanie Wójta z wykonania Budżetu Gminy Krzeszyce  

za 2015r. 

 

18.30  na wniosek Pana Wiceprzewodniczącego została zarządzona przerwa 10 minut. 

18.40 koniec przerwy. 

Pan Wiceprzewodniczący przedstawił protokół z komisji Planowania Budżetu i Inwestycji,  

w którym sprawozdanie z wykonania budżetu zostało zaopiniowane pozytywnie. 

 

Ad. 16 

 

Pani Skarbnik przedstawiła opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze  

w sprawie sprawozdania z wykonani Budżetu gminy za 2015r., która była pozytywna. 

 

 

Ad. 17 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 

dotyczący udzielenia absolutorium oraz wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi gminy Krzeszyce z tytułu wykonania Budżetu gminy za 2015r. 

 

Ad. 18 

 

Pani Skarbnik przedstawiła pozytywną opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  dotyczącego udzielenie 

absolutorium wójtowi gminy Krzeszyce 

Ad. 19 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XV/98/2016 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015r.. 

 

12 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

Ad. 20 
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Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XV/99/2016 w sprawie absolutorium dla Wójta 

Gminy Krzeszyce. 

 

9 glosami za , 0 przeciw i 4 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

Ad. 21 

 

18 kwietnia spotkałem się z Dyrektorem Oddziału ANR Sebastianem Pieńkowskim 

Następnego dnia uczestniczyłem w spotkaniu Klubu Obywatelskiego w Zielonej Górze. 

20 kwietnia brałem udział w zebraniu sołeckim w Krasnołęgu. 

22 kwietnia spotkałem się z Krzysztofem Szydłakiem Dyrektorem Biura Euroregionu 

25 kwietnia odbyło się spotkanie w terenie w sprawie scalania gruntów z władzami 

powiatowymi między innymi z Grzegorzem Zawadzkim, Tadeuszem Dąbrosiem i geodetom 

powiatowym. 

27 kwietnia uczestniczyłem w posiedzeniu Gminnej Spółki Wodnej. 

3 maja brałem udział w obchodach Święta 3-Maja w Sulęcinie 

10 maja odbyło się zebranie członków CZG-12. 

19 maja spotkałem się z przedsiębiorcami z byłej bazy GESU 

20 maja uczestniczyłem w Powiatowych Obchodach Dnia Strażaka oraz w imprezie 

organizowanej przez sołectwo Dzierżązna w domku myśliwskim 

21 maja spotkałem się z burmistrzem Altladsberga Arno Jaeschke. 

30 maja odbyły się w Żarach Lubuskie Spotkania z Zabytkami 

31 maja spotkałem się z przedstawicielami  Firmy  Łagoda Nieruchomości. Następnie udałem 

się na zebranie członków CZG-12 i spotkałem się z Komendantem Straży Pożarnej. 

2 czerwca w Sulechowie odbyły się warsztaty pt. „Energia odnawialna w gminie”, po 

południu uczestniczyłem w zebraniu Lokalnej Grupy Działania 

9 czerwca odbył się Piknik ekologiczny w Gliśnie, następnie spotkałem się w Rudnicy z 

wójtem Deszczna, z władzami Starostwa Powiatowego i Nadleśnictwa  

10 czerwca odbyła się konferencja Bezpieczeństwo w ruchu drogowym 

13 czerwca byłem w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska  i Urzędzie 

Marszałkowskim 

14 czerwca odbyło się spotkanie w GOK-u w sprawie scalania 

15 czerwca uczestniczyłem w Święcie Policji w Sulęcinie 

21 czerwca odbyło się walne zebranie CZG-12 

22 czerwca spotkałem się z nowym komendantem Policji 

 

Ad. 22 

Pani Radna Anna Sawicka w imieniu Pani sołtys Anny Wąsowicz podziękowała za pomoc 

przy organizacji festynu w Krzemowie. 

 

Pani Zastępca Wójta pogratulowała Pani Przewodniczącej otrzymania srebrnego medalu za 

zasługi od Prezydenta RP. 

 

Pani Przewodnicząca zaprosiła zebranych na festyn do Muszkowa. Podziękowała także za 

ufundowanie przez Radnych roweru. 
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Pani Sołtys Wioleta Gołębska zaprosiła zebranych na festyn  

do Rudnicy, który odbędzie się 30 lipca 2016r. 

 

Pan Radny Jarosław Gajda: kiedy możemy ubiegać się o środki z funduszu sołeckiego? 

 

Pani Skarbnik: są stale wydatkowane. 

 

Pan Sołtys  Tadeusz Zaborowski Pan mówił, że w 2015nieprawde w spawie programu. 

Ludzie z chęcią podpisali. Byli na spotkaniach, aby Pan przejął tą drogę. Ta droga kosztuje 

500 tyś. złotych. My tu jeździmy, dzieci wozi autobus szkolny. Rada powinna powiększyć 

środki na drogi. Chciałem podziękować dla Grzegorza Zawadzkiego za nawieziony tłuczeń. 

Pan oferował coś, a jest całkiem inaczej. 

 

Pan Sołtys Tomasz Blatkiewicz: jeśli Mariankom coś się daje za darmo to jest i tak za drogo. 

Było zebranie zgodzili się. Nie da się rozmawiać z Mariankami. 

 

 Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu Sulęcińskiego: powiat jest 

administratorem scalania. Będą działania geodetów. Potem będą nanoszone poprawki na ten 

moment nie można określić kto jaka działkę dostanie scalanie odbędzie się czy wszyscy 

wezmą czy nie wezmą w nim udziału. Odbyło się spotkanie w sprawie przejęcia drogi na 

Mariankach ale zgodę na to musiałby wyrazić Rada gminy Krzeszyce. Projekt jest złożony i 

czeka na ocenę. Obowiązuje tez 5 letni obowiązek trwałości projektu. 

 

Pan Sołtys Józef Pizuński: chciałbym dowiedzieć się w przypadku zgłoszeń na szamba, jak 

wyliczona jest kwota 15.000,00. 

 

Pan Wójt: Pani Sołtys ze Studzionki tez miała podobne wątpliwości. Pan Roman 

Matuszewski, przedstawił jak się buduję szamba i jakie są możliwości. Cena będzie tez 

zależeć od ilości posesji i zadeklarowanych osób. 

 

Pan Sołtys Józef Pizuński  w Słońsku mieli zakładać za darmo. 

 

Pan Wójt: naszej gminy na to nie stać. 

 

Pan Radny Jarosław Gajda; czy  istnieje możliwość przekazania do użytkowania działki na 

rzecz sołectwa? 

 

Pan Radca Paweł Bogacki; jest taka możliwość 

 

Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu Sulęcińskiego: jeśli gmina przekaże teren 

dla sołectwa musi zaznaczyć, że jest to teren rekreacyjny, a nie grunt. Bo inaczej w przypadku 

każdej inwestycji potrzebne będzie zezwolenie na budowę. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski zapytał się o wyniki ostatnich przetargów na działki. 

 

Pan Wójt: 2 działki zostały sprzedane , 21 lipca kolejny przetarg dotyczący budowy domu 

starców. 
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Pan Radny Roman Kruszakin: składam wniosek o zwiększenie wynagrodzenia dla Wójta 

Gminy Krzeszyce.  

 

 

 

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uwagę i zamknęła obrady XV sesji rady 

Gminy VII kadencji. Obrady zakończono ok. godz. 19.40. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

………………………….. 

/Marta Buczkowska/ 

 

 


